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PROTOKOLL 
 

STYRELSEMÖTE JURIDISKA FÖRENINGEN I UPPSALA 2024-01-31 KL. 17:15.  

NÄRVARANDE: 

Ordförande:   Jasmine Carlsson  

Vice Ordförande:   Robert Oddestad 

Utbildningsansvarig tillika sekreterare: Ellinore Rosvall 

Ordförande för sociala utskottet: Vera Gunnars  

Arbetsmarknadsansvarig:  Arsalan Chenaraki  

Klubbmästare:  Leo Landström 

Kommunikationsansvarig: Malin Danielsson 

 

 

1 § MÖTETS ÖPPNANDE   

Jasmine Carlsson öppnande mötet kl. 17:19. 

 

2 § VAL AV JUSTERARE TILLIKA RÖSTRÄKNARE  

Förslag: Leo Landström  

 

Styrelsen beslutade  

Att  välja Leo Landström till justerare tillika rösträknare. 

 

3 § GODKÄNNANDE AV KALLELSEFÖRFARANDET 

Kallelsen utgick 2024-01-22 i enlighet med kallelseförfarandet.  

 

 Styrelsen beslutade  

 Att  godkänna kallelseförfarandet.  

 

4 § ADJUNGERINGAR 

Ingen adjungerades.  

 

5 § FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA 

Bilaga: Dagordning  

 

Styrelsen beslutade  

Att fastställa föredragningslistan.  

 

6 § PROTOKOLL FRÅN FÖREGÅENDE SAMMANTRÄDE 

Bilaga: Protokoll 2024-01-17  

 

Protokoll 2024-01-17 är justerat och kan läggas till handlingarna.  

 

Styrelsen beslutade  

Att  lägga protokoll 2024-01-17 till handlingarna.  
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7 § MEDDELANDEN OCH RAPPORTER  

Ordförande meddelade:  

• Möte med fakultetsnämnden. 

• Avslutat kursvärderingstävling och vår förhoppning är att fler studenter har 

fyllt i sin kursutvärdering tack vare vår tävling. Det har varit bra respons från 

universitetet och de verkar vara positiva till att vi fortsätter med tävlingen 

framöver.  

• Uppstart med studierådet. Några projekt är på gång och arbetsgrupperna 

fortsätter sitt arbete. 

• Vinterinternat + Kickoff UUFS. Primärt syfte var att planera för UUFS. Vi 

diskuterade bland annat studiebevakning för tvärvetenskapliga utbildningar. 

• Doktorspromovering. En trevlig dag!  

 

Vice ordförande meddelade:  

• Fortsatt sätta mig in i arbetet. 

• Skött ekonomin löpande.  

• Påbörjat arbetet med ekonomiassistenter.  

• Fixat med våra bolag.  

• Hjälpt reccekommittén.  

• Deltagit på JF-mässan.  

• Deltagit på doktorspromoveringen.  

 

Utbildningsansvarig tillika sekreterare meddelade: 

• Uppdaterat boklistor och litteraturen på hemsidan med hjälp av IT.  

• Planerat för Årets Lärare. Marknadsföring ska komma ut snart.  

• Studierådsmöte. Några projekt är på gång och arbetsgrupperna fortsätter sitt 

arbete. 

• Möte med fakultetsnämnden.  

• Välkomsttal för internationella studenter.  

• Kick-off med UUFS.  

• JF-mässa.  

• Arbetsmiljökommittén. 

• Styrelsemöte Kontaktdagen.  

• Möte med jubileumsgruppen.  

• Lagboksförsäljning på Jontes! Iustus var på plats och kladdkaka serverades. 

Syftet var att lyfta fram Iustus och vårt ägandeskap.  

 

Ordförande för sociala utskottet meddelade:  

• Gemensamt möte med jubileumsgrupp med flera. Det gick bra! 

Jubileumsgruppen arbete kommer att påverka alla utskott varför det är extra 

viktigt att ha ett gott samarbete. 

• Arbetat med LM:s examenssittning är påbörjat. 

• LM:s halvvägssittning. Sittningen verkar bli dyr per person men den totala 

kostanden är inte särskilt hög i jämförelse med våra sittningar. Diskuterade att 

subventionera biljettpris.  

• En reccekommitté till hösten kan snart vara på plats.  

• Möte med Stocken inför vårens sittningar. 

• Möte med Snerikes inför vårgasquen.  



   2024-01-31 
   Sida 3 av 6. 

 

• JF-mässan genomförd.  

• Spånat på idéer för idrott. Undersöker pardansmöjligheter.  

• Recceveckan löper på bra! 

 

Arbetsmarknadsansvarig meddelade: 

• AMA-möte inför nya terminen.  

• JF-mässa. 

• Möte med Bain & Company. Diskuterade workshops.  

• Diskussion kring avbokning av events. Förslag på avbokningsavgift. Det ska 

framgå tydligt att anmälan är bindande och att de som anmäler sig får hålla 

sig till det. Detta för att det oftast är ett högt söktryck och att biljetterna ska 

gå till dem som vill och kan delta på eventet. 

 

                  Kommunikationsansvarig meddelade:  

• Arbete med layout i PR-gruppen. Uppstart med kommunikationsutskottet. 

• Löpande satt sig in i kommunikationsarbete.  

• JF-mässan.  

• Haft möte med Consor. Offert på ändringar.  

• Vill att näringslivshemsidan ska fungera bättre. 

• UUFS – middag på Borgen.  

• PJ kommer att släppas inom de närmaste dagarna. 

 

Klubbmästare meddelade: 

• Representerat JF på togan på Stocken. 

• Varit på JF-mässan. Roligt att se att många ämbetsmän dök upp och hjälpte 

till att representera.  

• Öppnat anmälan för CV och KV. Flertalet nya som anmält sig. 

• Öppnat bokningar på Jontes. 

 

8 § PROTOKOLLFÖRING AV TAGNA PC-BESLUT  

”Nominering + motivering att tillsätta Matilda Österberg som ledamot i 

seniorskollegiet.  

 

Enligt stadgarna 13:3:  

Styrelsen väljer ledamöter av Seniorskollegiet enligt § 2 e) på fem (5) år efter 

förslag av minst två ledamöter av Seniorskollegiet. Valbar är den som har varit 

ledamot av föreningens styrelse eller har varit ämbetsman i minst fem (5) 

terminer.  

Den som väljs till ledamot ska ha visat prov på gott omdöme och ha särskild 

insikt i föreningens struktur och långsiktiga behov, föreningars funktionssätt i 

allmänhet eller ha särskild erfarenhet från föreningen som är oundgänglig att 

bevara för framtiden.  

Vid val av ledamöter av Seniorskollegiet ska styrelsen för Juridiska föreningen 

beakta den bredd av erfarenheter, kompetenser och bakgrunder som behövs för 

att Seniorskollegiet ska kunna ge bästa möjliga rådgivning. Vikten av att 

bibehålla kompetens i utbildningsrelaterade frågor ska beaktas särskilt.     

 

Här kommer en nominering från:  
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Max Karlsson, vice ordf 2022 

Albin Högberg, utb.sek 22/23 

William Nagy, vice ordf 2023 

Isak Sandell, ordf 22/23 

Alva Johansen, ordf 21/22 

Andreas Larsson, vice ordf 2018 

Alexandra Akdeniz, AMA 22/23" 

 

Nomineringen lyder:  

"Härmed vill vi nominera Matilda Österberg till seniorskollegiet som den första 

kommunikationsansvarige men framför allt den första lantmätaren i seniors. 

Detta för att vi behöver den erfarenheten i seniors."  

 

Styrelsen beslutade  

Att        välja Matilda Österberg till ledamot av seniorskollegiet. 

 

 Beslutet fattades 2024-01- 23.”  

 

 Styrelsen beslutade  

 Att lägga PC-beslut 2024-01-23 till handlingarna. 

 

9 § BEVAKNINGSLISTAN   

Bevakningslistan gicks igenom om uppdaterades. 

    

10 § EKONOMISK ÖVERSIKT    

• Det går bra! Diskuterar vilka förändringar som göras i ändringsbudgeten som 

ska fastställas på stämman i maj.  

 

11 § LEX LEGATO   

Bakgrund: Lex legato är en relativt stor kör och drar under året in ganska mycket 

intäkter, bland annat genom sitt lussande. De aktiva i Lex Legato är inte 

ämbetsmän i JF, med undantag för förmannen och vice förmannen. Istället för att 

få ämbetsmannaförmåner har de ett eget konto för sina intäkter som de också får 

nyttja. Normalt sett får de på JF-sittningar inget förköp till sittningsbiljetter, utan 

väntar utanför tills dess att de ska sjunga och går sedan ut igen efter framförandet. 

Därtill får de ibland garanterade biljetter på släppet, vilket sällan är ett problem 

då vi inte upplever att släppbiljetterna brukar sälja slut. Ensembleförmannen har 

nu framfört att det dels är svårt ibland att samla ihop en tillräckligt stor kör på 

sittningar där de inte har sittningsbiljetter, och att logistiken ibland blir lite svårare 

när vissa i kören sitter inne i salen och andra inte gör det. Därför är förslaget att 

körmedlemmarna, i den utsträckning körmedlemmen i fråga faktiskt ska sjunga 

på aktuell sittning, får rätt till förköp tillsammans med JF:s ämbetsmän, trots att 

de inte är ämbetsmän och trots att de har förmåner i andra former. Förslaget 

innefattar inte tillgång till några ämbetsmannaförmåner. 

 

Ska Lex Legato få ytterligare förmån i form av förköpsrätt till de sittningar de 

spelar på?  
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Styrelsen diskuterade att det ska vara på individnivå. De som får ta del av 

förmånerna ska i så fall vara med och sjunga på just den specifika sittningen och 

således inte bara vara med i Lex Legato. 

 

De ska ha samma förutsättningar som resten av ämbetsmännen och få möjlighet 

att delta på sittnignar utifrån samma premisser som ordinarie ämbetsmän.  

 

Ord. Soc. ansvarar för Orbi-ändringarna eftersom de måste läggas in manuellt i 

systemet. 

 

Styrelsen beslutade  

Att  de sångare som sjunger på Lex Legatos spelningar får möjlighet till 

förköpsbiljetter på samma sätt som ordinarie ämbetsmän.  

 

12 §  JS SVERIGE  

• Hör av sig till föreningen i stor utsträckning.  

• Är vi intresserade av detta? I så fall behöver ett möte bokas in och 

avtalsvillkoren måste skrivas om.  

• Intresserade av filminspelningen som de erbjuder; speciellt under ett 

jubileumsår och slottsbalen.  

• Justera så att alla avtal stämmer överens.  

• Gäller att hålla koll på alla datum och alla bindningstider.  

• Eventuellt bolla avtalet med Rolf.  

• Boka in ett möte för att diskutera avtalet.  

• Det är rimligt att ordförande, kommunikationsansvarig och 

arbetsmarknadsansvarig initierar ett möte med JS Sverige.  

• De ska uppdatera styrelsen efter mötet.  

 

13 § REPRESENTANT TILL US BAL 

• Eftersom ordinarie presidialer är bortresta under US-balen undrar vi om det 

finns ett intresse att två andra går på US bal.  

• Det finns ett intresse!  

• Vi ska kolla med US och se så att det går att ordna. Återkopplar snarast.   

 

14 § SITTNING FÖR INTERNATIONELLA STUDENTER  

• Syftet är att vi ska nå våra internationella studenter. Ett försök till det är att 

anordna en sittning på Jontes. 

• Planerat datum är 20 februari.  

• Kolla med event om de kan hjälpa till.  

• Beställa köttbullar och kladdkaka.  

• Marknadsföra det här genom att ta hjälp av fakulteten.  

 

15 § STÖDMEDLEMSSKAP FÖR INTERNATIONELLA STUDENTER  

• Ändra om så att det går att bli medlem under en visstidsperiod.  

• Stödmedlemskaps till internationella studenter?  

• Eventuellt lägga fram en prop. till vårens stämma.  Ev. skriva om stadgarna 

så att det även innefattar internationella studenter. De internationella 
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studenterna ska då få samma förmåner men under en kortare period. Ska dock 

inte vara valbar på stämman pga. kontinuitet. Vi ska läsa på om det här.  

• Det handlar om internationella studenters möjligheter att få ta del av vår 

verksamhet; något vi ska lägga större vikt vid.  

 

16 § NÅGOT KORT OM ARKIVARIEÅRET 2024  

• Kort meddelande om att det kommer att hända en hel del under arkivarieåret 

2024. Bland annat kommer vi att behöva diskutera vår arkivering på Carolina. 

Mer information kommer.  

 

 

17 § UPPDATERING FRÅN FÖRSTA JUBILEUMSMÖTET  

• Är fortfarande inte helt klart vad arbetsgruppen ansvar för.  

• Arbetet kommer att påverka alla utskott.  

• Bland annat diskuterade vi sponsoravtal.  

• Vid marknadsföring som ska ha med jubileumsåret att göra ska sponsorer få 

marknadsföra. 

• Hela JF påverkas. 

• Skicka ut en intressekoll. Är det någon sponsor som är intresserad? Plocka 

fram ett avtal för det!  

• Det är nyttigt att verkligen se över ansvarsfördelningen, så att alla områden 

som överlappar redan nu utreds för att minska risk för konflikt.  

• Bör göra en ändringspost till jubileumspost.  

 

18 § ÖVRIGA PUNKTER  

• Samarbete med UE för en innebandysittning. UE mot JF. 15 pers. 200 kr för 

att täcka match, domare och sittning. Vi diskuterade olika datum (6 mars, 20 

mars och 26 mars). 6 mars bäst.  

• Bjuda tillbaka senare! Eventuellt någon form av Beer Pong- turné under 

arbetsnamn ÖlClassico.  

• Firmateckningsrätten för ord. soc. Behöver kunna krita ett högre belopp 

eftersom summorna numera överstiger den nya firmateckningsrätten (pga. 

bl.a. inflation och ökade kostnader). 

 

19 § ORDET FRITT 

 

20 §  MÖTETS AVSLUTANDE  

Jasmine Carlsson avslutade mötet kl. 18:54.  

 


